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NOTICE REGARDING TRAFFIC VIOLATION(S) 
INSTALLMENT PAYMENT PLANS 

关于交通违规分期付款计划通知 
 

Do you have outstanding traffic citation fine(s) that total at least $300.00?* 
您是否有合计至少$300.00 美元的未偿交通罚单罚款?* 

 
Is your driver's license or driving privilege suspended or may be suspended by the 

Maryland Motor Vehicle Administration (MVA) for failing to pay the fines? 
您的驾照或驾驶权利是否因为未付罚款而被马里兰州机动车辆管理局 (MVA) 

暂时吊销或可能被暂时吊销？ 
 

You can request an installment payment plan from the court clerk if you: 

如果您满足以下条件，您可以向法院书记官请求分期付款计划： 
 

• Fill out and submit form DCA-131 Request for Traffic Violation(s) Installment Payment Plan; 

填写并提交交通违规分期付款计划请求 DCA-131 表格； 

• Certify that you cannot pay the fines (that total at least $300.00); 

证明您无法支付罚款（合计至少 $300.00 美元）; 

• Agree to make monthly installment payments of 10% of the total fine amount; 

同意每月分期支付罚款总额的 10%； 

• Specify the citation numbers and offenses; 

指明罚单编号和违规事项； 
• State whether your license is or may be suspended for failing to pay the fine(s); and 

说明您的驾照是否因为未付付款而被展示吊销或可能被暂时吊销；以及 
• Inform the clerk if you change your address during the term of the installment payment plan. 

如果您在分期付款计划期间更改了您的地址，请告知书记官。 
 

If your fines are eligible and the clerk grants the request, the court will notify the MVA not to 
suspend your license for these fine(s) or to remove any suspension related to the failure to pay 
the fine(s). The MVA may still suspend your license due to an accumulation of points. 
如果您的罚款符合资格，而且书记官批准了请求，法院将告知 MVA 
不要因为这些罚款而暂时吊销您的驾照或撤除未付罚款相关的任暂时吊销。MVA 
依然可以因为扣分累积分数而暂时吊销您的驾照。 
 
Note: If you fail to pay an installment payment by the due date or the total fine 
amount when due, the MVA will be notified and your license may be suspended. 
注意：如果您未能在到期日前完成分期付款或未能在到期时付清罚款总额，MVA 
将得到通知，您的驾照可被暂时吊销。 
 
*Certain restrictions apply. 

 *某些限制适用。 
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